

السادة قطاع الإفصاح البورصة المصرية،

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ 11/11/2025 بشأن آلية نقل ملكية أسهم زيادة رأس المال المملوكة من الدين تعلن الشركة أنه سيتم فتح شاشة سوق الصفقات الخاصة بالبورصة المصرية لمدة خمس أيام عمل تبدأ من يوم ١٤/١٢/٢٠٢٥ وتنتهي في ١٨/١٢/٢٠٢٥ للسادة حملة سندات الدين لم يتمكنوا من تسليم سندات الدين في المرحلة السابقة. وستكون آلية نقل الأسهم كالتالي:

1. **تسجيل أوامر الشراء:** يقوم حامل سند الدين من خلال شركة السمسرة التي يتعامل معها بتسجيل أمر شراء بعد الأسهوم المبلغ به من أمين الحفظ أو شركة السمسرة.
2. **تسليم سندات الدين:** تقوم شركات السمسرة بتسليم أصول سندات الدين إلى شركة القلعة واستلام ما يفيد التسليم بغرض نقل الملكية، في موعد أقصاه ١٦/١٢/٢٠٢٥ وتلغى أوامر الشراء التي لم يتم تسليم أصل السند الخاص بها.
3. **مراجعة الأوامر:** تتولى شركة هيرميس للوساطة في الأوراق المالية ش.م.م. سمسار البائع – شركة QHRI مراجعة جميع أوامر الشراء المسجلة بواسطة شركات السمسرة، والتأكد من مطابقتها للبيانات المعتمدة وتسليم أصول السندات من ١٤ حتى ١٦ ديسمبر، وطبقاً لما تحدده البورصة المصرية في هذا الشأن بحسب الأحوال وفقاً للنظم المعمول بها لديها تتولى شركة هيرميس للوساطة في الأوراق المالية ش.م.م (بصفتها وكيلًا عن شركة QHRI) القيام بتعديل كميات أو الغاء طلبات شراء مخالفة تم تسجيلها، أو تتيح البورصة خلال الموعد الذي تحدده لشركات السمسرة تعديل كميات أو الغاء طلبات شراء مسجلة بواسطتها كى تتوافق مع عدد الأسهوم المستحقة لكل عميل.
4. **تنفيذ ونقل الملكية:** يتم تنفيذ عملية نقل الملكية بالبورصة وتسويتها وفقاً للقواعد المعمول بها لدى شركة مصر للمقاصة يوم ٢١/١٢/٢٠٢٥ ويبدا التداول عليها يوم ٢٣/١٢/٢٠٢٥

وتحصلوا سيادتكم بقبول وافر التحية ،،،



الله
عمرٌ محمد القاضي

رئيس علاقات المستثمرين وإدارة المخاطر

تحريراً في 11 ديسمبر 2025

Unofficial English Translation

With reference to our disclosures dated 1/11/2025 the company announces that the Egyptian Exchange trading screen will be open for five business days starting from 14/12/2025 and ending on 18/12/2025 for the QHRI debt note holders who didn't participate in the first round. The process will be as follows:

Recording Purchase Orders: The debt note holder, through their brokerage firm, will record a purchase order for the number of shares stated by the custodian or brokerage firm.

Delivering the debt notes: Brokerage firms will deliver the debt notes to Qalaa and receive a delivery acknowledgment for the purpose of ownership transfer, no later than 16/12/2025. Purchase orders for which the original debt note is not delivered will be canceled.

Order Review: Hermes Securities Brokerage, as the seller's (QHRI) broker, reviews all purchase orders recorded by all brokerage firms ensuring their compliance with the approved data and delivering the debt notes from Dec 14th to the 16th., according to what the Egyptian Exchange determines in this regard, depending on the applicable regulations. Hermes Securities Brokerage (as an agent for QHRI) undertakes to adjust quantities or cancel incorrect purchase orders that have been recorded, or the exchange allows, within the period it sets for brokerage firms, the adjustment of quantities or cancellation of purchase orders recorded by them to comply with the number of shares entitled to each client.

Execution and Ownership Transfer: the transfer of ownership in the stock exchange will be executed on Dec 21st. in accordance with the rules applied by Misr for Central Clearing, Depository and Registry Company, and trading to start on Dec 23rd.

Dec 11th. 2025